
Vragen van de raad VVD over het tijdig en volledig informeren van de raad

De Raad ontving woensdag jl. een  mail van de griffier in opdracht van de wethouder Bentvelzen over 
de huisvestging van 60 dak- en thuislozen uit Den Haag in hotels in Rijswijk.

1.  waarom heeft het college de Raad hierover niet geïnformeerd over de opvang van 60 daklozen in 
Rijswijk. Dit kon eenvoudig tijdens het forum van dinsdag jl.

2. waarom geen IB-brief?

3. waarom geen bericht aan de fractievoorzitters?

4. is het college van mening dat zij op dit punt de raad tijdig en adequaat heeft geïnformeerd?

5. klopt het dat de wethouder pas de raad heeft geïnformeerd toen er over dit onderwerp 
persvragen verschenen?

6. kan het college toezeggen dat men vanaf nu zorgvuldiger met de informatieplicht naar de raad zal 
omgaan?

Coen Sleddering 

Fractievoorzitter VVD

 


